
30 oktober 2017 

Beslutnings referat 

Ordinær bestyrelsesmøde 
Jagtvej 7 – 7100 Vejle 
Deltager:  
● Thomas Egeskov 
● Philip Dyrmose 
● Steen Møller 
● Tom Fejsø (Referent) 
Afbud: Sebastian Egebjerg, Henrik Ludvigsen 
Agenda 

Område Beslutninger 
Holdturnering Der er udfordringer med at få alle haltider til at gå op. Næste år skal der ske væsentlig 

tidligere koordinering med DGI og Badminton Danmark for at få booket og planlagt 
tidsnok. Alle kampweekender skal bookes for 2018/19 sæsonen 

Senior afdelingen Der skal være væsentlig mere fokus på ungdomsspillere både til kampe og under 
træningen.  
Der har været udfordringer med at stille hold i visse runder. 
Bestyrelsen aftalte at fokus på ungdom vil i overgangsperiode kan koste tabte kampe 
Bestyrelsen har aftalt at der skal laves plan for alle kampe - man kan ikke blot melde 
sig af og på et hold. Dette kan betyde at i nogle tilfælde stiller vi ikke med stærkest 
hold. 
Bestyrelsen aftalte at der årlig kommer 3 priser til spiller/frivillige etc. Priser som skal 
blive en tradition og gives til folk der gør lidt ekstra. Der blev afsat 5.000 DKR fra 
Li-Ning præmie puljen til dette. 

Ungdom LBS er veloverstået og kommunen har givet grønt lys for det næste år. Dermed starter 
planlægningen snarest og sponsor skal snarest findes. 
Natminton afholdes kommende weekend - meget stor succes med over 30 tilmeldte.  
Der afholdes begynder stævne i VBK den 11 November 
Der sendes snarest invitationer ud til Jule turnering 
Bestyrelsen aftalte at Formanden, tager dialogen om kontrakten med DGI og 
kommunen. Kontrakten godkendes af bestyrelsen inden underskrivelse 
Bestyrelsen aftalte at der skulle arbejdes på flere sociale initiativer for ungdom  
Der arbejdes for gode præmier via sponsorater til interne turneringer. 
Bestyrelsen aftalte at der årlig kommer 3 priser til spiller/frivillige etc. Priser som skal 
blive en tradition og gives til folk der gør lidt ekstra. Der blev afsat 5.000 DKR fra 
Li-Ning præmie puljen til dette. 
Bestyrelsen aftalte at årets frivillighedspris uddeles under juleturneringen,  

Andet Der har været udfordringer med det nye ventilationssystem. 
Der er aftalt møde med kommunen for at sikre at man under kampe/træning kan slå 
det fra. Bestyrelsen vil arbejde på en væsentlig bedre løsning 
Billeder i kantinen 
Bestyrelsen har bestilt nye billeder til kantinen for at sikre mere hyggelige forhold 
Boldforbrug 
Der er pt brugt 150 rør og der bestilles 50 nye, dermed er vi på niveau med sidste år 
Pizza og Fjer socialt arrengement 
Bestyrelsen bakkede op om dette og indbydelser sendes snarest 
Brik for adgang til Hallen 
Det er muligt mod et depositum på 250 DKR og et årlig kontigent på 500DKR at leje en 
brik der giver adgang til baner der ikke udnyttes af VBK. For at kunne leje brikken skal 
man være medlem af VBK og spille på et VBK hold/baneleje 

 


